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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testületének  2010.  június  hó  28.  napján 
17.00 órai kezdettel tartott testületi üléséről. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal
Berekfürdő, Berek tér 15.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Perge József alpolgármester
Buczkó Zoltánné képviselő
Czinege Béla képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő

Mátrai István képviselő
Oláh Sándor képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Balajti József Nagykunsági Környezetvédelmi Kft. igazgatója
Kustár Péter tájgazdálkodási mérnök
Székely László Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda igazgatója
Kürti Judit óvodavezető
Gál József ügyvezető igazgató, Berek-Víz Kft.
10 fő érdeklődő

Dr. Hajdu Lajos polgármester köszönti a képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy a képviselő-
testület határozatképes számban megjelent, a 8 főből 5 fő van jelen. Harsányi Gábor képviselő az árvíz 
miatt nem tud jelen lenni az ülésen. Buczkó Zoltánné és Mátrai István képviselő jelezte, hogy később 
érkezik az ülésre. 
Az ülést megnyitja. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Dr. Kenyeres Imre és Oláh Sándor képviselőket megválasztani.
Szavazásra bocsátja a javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  5  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:
 
203/2010.(VI.28.) sz. Önkorm. határozat
a jegyzőkönyv-hitelesítők elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Berekfürdő  Községi 
Önkormányzat  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  26/2006.(XII.12.) sz. 
Önkorm. rendelet 11. § (3) bekezdése alapján, a jegyzőkönyv-hitelesítésére Dr. Kenyeres 
Imre és Oláh Sándor képviselőket választotta meg.

Erről értesülnek:
1) Dr. Kenyeres Imre képviselő
2)
3) Oláh Sándor képviselő 
4) Dr. Hajdu Lajos polgármester 
5) Potornainé Szűcs Katalin jegyző 

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester: A napirendi  javaslat  kiküldésre  került.  Két  napirend módosítást 
javasol. Az egyik Tőkés Sándor díj adományozása, a másik egy kérelem.
Van-e még valakinek módosító indítványa?
További módosító indítvány nem érkezett.
Szavazásra bocsátja a módosító javaslatot.
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Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  módosító  javaslatot  5  igen,  ellen és  tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúlag elfogadta.
Szavazásra bocsátja a módosított napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  5  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

204/2010.(VI.28.) sz. Önkorm. határozat
a napirend elfogadásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  alábbi  napirend 
megtárgyalását fogadta el:

1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Tájékoztató a települési szilárd-, és zöldhulladék kezelésének lehetőségeiről.

Előadó: Balajti József
5. Beszámoló a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda 2009/2010-es tanévről.

Előadó: Székely László igazgató
6. Beszámoló az UniCredit Bank ajánlatáról.

Előadó: Gál József ügyvezető igazgató
7. Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.

Előadó: Gál József ügyvezető igazgató
8. Előterjesztés az „Alföld szíve” Térségi Turisztikai Egyesülethez történő csatlakozásra.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
9. Előterjesztés az Innoterm Nonprofit Kft. kérelmére.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
10. Előterjesztés szociális, és önkormányzati bérlakás pályázati kiírására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
11. Előterjesztés a Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat feladatainak ellátásáról.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
12. Előterjesztés lakásbérleti szerződés meghosszabbítására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
13. Előterjesztés lakásbérleti szerződés meghosszabbítására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
14. Előterjesztés területvásárlás iránti kérelemre.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
15. Előterjesztés adás-vételi szerződés felbontására.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
16. Tőkés Sándor díj adományozása

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
17. Kérelem.

Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Képviselő-testület tagjai
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NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Várja a képviselők interpellációit, kérdéseit.

Dr. Kenyeres Imre  képviselő: Nem interpellációja van,  csak tájékoztatni  szeretné a jelenlévőket, 
hogy június  19-én  az  internálás  emlékére  emléktábla  avatás  volt  Hortobágyon.  Ennek alkalmából 
kiadtak egy könyvet,  Hatvan év címmel,  amelyben a 7000 internált  neve van benne,  akit  sikerült 
felkutatni. Én mondtam az ünnepi beszédet, és a könyvbe is írtam egy cikket Amnesztia után címmel. 
Eddig 12 emléktábla került elhelyezésre különféle településeken. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ez olyan történelmi esemény volt, ami mellett nem lehet csak úgy 
elmenni. A könyv megvásárolható-e?

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Igen. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A könyvtár részére mindenképpen kellene egy könyv.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Természetesen, ad egyet az iskolának is.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Van-e még valakinek kérdése, észrevétele?
Kérdés, észrevétel nem érkezett. 
Várja a jelenlévők kérdését, észrevételét.
A jelenlévőktől kérdés, észrevétel nem érkezett.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Több rendkívüli testületi ülés is volt.
Egészségügyi  szűrőprogram volt  június 18-án és 19-én,  a Hetényi  Géza Kórház szervezésében.  A 
szűrőprogram sikeres volt.
A  gyermekjóléti  szolgálattal  kapcsolatosan  egyeztetett  a  Kistérségi  Társulás  képviselőjével,  Kun 
Csillával. Az egyeztetésről a napirendi pontok között fog tájékoztatást adni.
Kistérségi  ülés  is  volt,  ahol  napirenden kívüli  fő  téma  volt  a  Karcag-Kunmadaras  út  helyzete.  A 
regionális  útfelújítások  között  a  8.  helyen  szerepel.  Ebben  az  évben  várhatóan  az  első  6  fog 
megvalósulni. Tehát ebben az évben nem várható nagyobb felújítás.
Július 4-én újra megindul a Karcag-Tiszafüred közötti a vasútforgalom.
A Rendezési Tervvel kapcsolatosan a főépítésznek és a T-4 Tervező Irodának elküldésre került a kért 
változtatás. Reméli, hogy egy hónapon belül rendeződik.
Csillagászati  héten az  iskola  udvara  lesz  a  megfigyelő  hely.  Előadást  fog tartani  Dr.  Vida József 
tanszékvezető. Néhányszázezer forintért be lehetne szerezni egy komoly távcsövet. 
Csütörtökön 5 órakor lesz az ünnepélyes  testületi  ülés a község nagykorúvá válása alkalmából.  A 
megyei újság egy egész oldalt felajánlott Berekfürdőnek, mely szerdán jelenne meg, és minden házhoz 
kihordásra kerülne. Fotókiállítás és üvegkiállítás lesz. 
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A Horgászegyesülettel, a stégekkel kapcsolatosan kiküldésre került a képviselőknek a levél, ami most 
azért nem lett napirendre tűzve, mert szerdán az egyesülettel még egyeztetni fog. Reméli, hogy sikerül 
megegyezniük.
A zatori úttal kapcsolatosan minden rendeződött. A műsort a bereki rockzenekar fogja adni. A főzésre 
az előkészületek megtörténtek. A karcagi kötődésű Bögös Attila orgonaművész is fel fog lépni.
Ma egyeztetett a Napsugár Nyugdíjas Klubbal. A két nyugdíjas klub egymással való kapcsolata az ők 
belső ügyük,  ebbe az  önkormányzatnak  beleszólása nincs.  A Nádirigó énekkar viszont  egy értéke 
nemcsak a nyugdíjas klubnak, hanem a községnek is. Szeretné, ha a Nádirigó énekkar nem a nyugdíjas 
klubé  lenne,  hanem az önkormányzaté,  amelyben  bármelyik  nyugdíjas  klubból,  bárki  részt  vehet. 
Olyanfajta tevékenységet végeznek, amire szükség van, támogatni kell.
A kistérség kiírta a pályázatot a szociális étkeztetésre. Ez nem az önkormányzat hatásköre, így ebben a 
képviselő-testület nem foglalhat határozattal állást. A pályázatokat a képviselők megtekinthetik.
A gázleválasztó műszaki átadása várhatóan július közepén lesz. A gázvezetékre szolgalmi jogot kell 
majd bejegyeztetni.
A folyószámla egyenleg várhatóan június végére -70 millió Ft alá fog csökkenni.
Az idegenforgalmi adóval kapcsolatosan a sajtóban félreérthető dolgok jelentek meg. A nyaralók utáni 
idegenforgalmi adó valószínűleg meg fog szűnni, aminek kompenzálására az építményadót meg lehet 
majd emelni, ami nem lehet több mint az elvesztett adó. Július 1-jétől kerülne bevezetésre. Ennek az 
adónak a fele elvileg már befolyt. 

Czinege Béla képviselő: Van, aki már befizette az egész éves adót.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az iparűzési adó pedig vissza fog kerülni az önkormányzathoz. 
Van-e valakinek kérdése, észrevétele.
Kérdés, észrevétel nem érkezett.

3. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az írásos előterjesztés kiküldésre került, melyet röviden ismertet. 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Várja a kérdéseket, észrevételeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Kérdés, észrevétel nem érkezett. Szavazásra bocsátja a beszámoló 
elfogadását.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  beszámolót  5  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

205/2010.(VI.28.) sz. Önkorm. határozat
a lejárt határidejű határozatokról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadta.

Erről értesülnek:
1. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Polgármesteri Hivatal

Készült: 2010. június 28. Oldalszám: 5/17



4.  Napirendi  pont:  Tájékoztató  a  települési  szilárd-,  és  zöldhulladék  kezelésének 
lehetőségeiről.

Balajti József: A felmerült kérdésekre próbál választ adni ennek a helyzetnek a megoldására.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Három kérdés merült  fel,  a „Méhecske”, a zöldhulladék, és az 
inert hulladék kérdése. Kustár Péter próbált megoldást találni, de nem igazán sikerült megtalálni azt az 
utat, amelyen elinduljanak, ezért kereste meg Balajti Józsefet.

Balajti  József: Körbejárta  a  „méhecske”-t,  készített  néhány képet  róla.  Jövő év tavaszáig van az 
önkormányzatnak engedélye arra,  hogy az építési-bontási hulladékot a „méhecske”-ben elhelyezze, 
ami  részben magántulajdon.  Az inert  hulladék elhelyezése  kapcsán problémát  nem talált.  Ennek a 
területnek a feltöltése bonyolult amiatt, hogy a Móricz Zsigmond utcán lévő telkek lefelé lejtenek ebbe 
mélyedésbe, ezért ha feltöltik a „méhecske”-t, akkor a telkeken fog összegyűlni a víz. Mindenképpen 
vizsgálandó, hogy egy magánterületet az önkormányzat miért tölt fel, mi a célja. Az építési hulladékot 
hová lehetne máshová elhelyezni? Van rá lehetőség, hogy egy területre engedélyt kérjenek, megfelelő 
körülmények között gyűjtsék tovább az építési-bontási hulladékot. Ennek nyilván vannak kritériumi, a 
hatóságokat meg kell keresni, meg kell fizetni az eljárási illetéket, ami 6-800.000 Ft.
Másik kérdés, hogy milyen mennyiségű anyagról van szó. 1000-1500 m3 anyag az, ami gazdaságosan 
kezelhető. Kérdés, hogy ennyi anyag összegyűlik-e? Hogyan lehet biztosítani, hogy a kijelölt helyre 
csak ilyen anyag gyűljön, és ne alakuljon ki illegális hulladéklerakó. A „méhecske” ilyen szempontból 
elég jó terület, hiszen házakkal van körbevéve, a lakosok szemmel tartják, hogy mi kerül elhelyezésre. 
Lehetséges olyan megoldás, hogy nagyobb volumenű konténerbe gyűjtsék a törmeléket, ami később 
elszállításra kerül. Ez mind számításokat igényel.
A másik kérdés a biológiailag lebomló hulladék, aminek van egy kijelölt helye. Sajnos ott már egyéb 
más hulladék is előfordul, ami vonzani fogja a többi hulladékot is. A zöldhulladék kezelésére szigorú 
előírások vannak. Ha csak begyűjtésre és elhelyezésre kerül a zöldhulladék, azzal a hatóságok nem 
tudnak mit kezdeni. Megoldás, hogy összegyűjtik és elszállítják. Másik megoldás a házi komposztálás. 
Illetve  ha  a  testület  az  építési-bontási  hulladékot  külön  kijelölt  helyre  gyűjti,  ott  lehetne  külön  a 
zöldhulladéknak területet kijelölni, az ágakat összeaprítani. 
Ezek elég költséges megoldások.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A házi komposztálásnak mennyi a költsége?

Balajti  József: Úgy tudja,  hogy van rá  pályázati  lehetőség.  Néhány százezer  forintba kerülne.  A 
pályázat 90-95% támogatottságú. Egy edénybe gyűjtik a zöldhulladékot, ami azért kezelést igényel. 
Karcagon is megvalósult, közel 300 edény került kihelyezésre a lakosokhoz. Egy edény ára 14.000 Ft. 
A lakosok ingyenesen kapják meg, szerződés alapján, 5 évre. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha szerződést kötnek a lakosokkal, milyen szankciót alkalmaznak?

Balajti  József: Ha  nem  rendeltetésszerűen  használják  az  edényt,  vagy  ha  az  megsérül,  akkor 
megfizettetik az árát. Komposztálási naplót kell vezetni, amibe be kell írni, hogy milyen mennyiségű 
anyagot komposztál.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Kommunális adó kedvezményt lehet-e alkalmazni?

Balajti  József: Mivel  ingyenesen  kapják  az  edényt,  minimális  kötöttséggel,  a  lakosok  szívesen 
fogadták. Előzetesen felmérték az igényeket. A szerződéses kötöttség miatt senki sem adta vissza. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Úgy gondolja, hogy ezen a pályázaton el kellene indulni. Elvileg 
ezzel csökkenne a hulladékmennyiség. Amennyiben valóban van pályázati lehetőség, javasolni fogja a 
testületnek, hogy induljanak el benne.
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Balajti József: Az építési-bontási hulladékkal kapcsolatosan van-e valami elképzelés?

Czinege  Béla  képviselő: 1500  m3  anyag  10  év  alatt  sem  gyűlik  össze.  Az  önkormányzatnak 
kötelessége ezt a fajta hulladékot gyűjteni?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem.

Balajti  József: A  konténeres  elszállítás  nem annyira  költséges,  de  az  is  valamilyen  felügyeletet 
igényel. A Berek-Víz Kft. területén pl. el lehetne helyezni a konténert, ott felügyelet alatt lenne. Meg 
lehet hirdetni, hogy a hulladéklerakás ingyenes. Amikor a konténer megtelik, akkor elszállításra kerül.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Debrecenben  1-2  m3-ért  nem  kell  fizetni,  de  a  nagyobb 
mennyiségért már igen.

Balajti József: A bontási engedély köteles ügyekben a hulladékkal el kell számolni. Egyébként ebben 
az ügyben az üveggyárral fel lehetne venni a kapcsolatot, mert ott folyamatosan bontják az épületeket.

Perge József  alpolgármester: Jelenleg van egy engedélye  az önkormányzatnak,  ami  szerint  jövő 
tavasszal a „méhecske”-ben a hulladéklerakást be kell fejezni, a területet rekultiválni kell.

Kustár Péter: El kell dönteni a testületnek, hogy mit szeretne. Rekultiválja a területet, illetve van az 
önkormányzatnak egy terve ennek a területnek a parkosítására.

Perge József alpolgármester: Magánterületet hogyan parkosít?

Kustár Péter: Szerződés alapján parkosítható.

Czinege Béla képviselő: Elvileg akkor feltölthető az egész terület?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Nem, csak a szerződésben meghatározott pontig.

Perge József alpolgármester: Nem hiszi, hogy van ilyen szerződés.

Balajti  József: A szeméttelep rekultivációhoz szeptember  körül  már  valószínűleg hozzákezdenek. 
Lehet, hogy addig érdemes lenne a „méhecske”-vel várni, elképzelhető lenne némi anyagmozgatás.

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester: A szeméttelep rekultivációjával  formailag  minden  rendben van? 
Járjanak ennek utána, mert a Rendezési Tervvel nem biztos, hogy összhangban van. A terv szerint 
vizes élőhelyként szerepel. 

Balajti József: Konkrét rekultivációs terv készült.

Megérkezett az ülésre Buczkó Zoltánné képviselő.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Összefoglalja az elhangzottakat. A zöldhulladék kezelésére, ha van a 
pályázati  lehetőség,  akkor  induljanak  el.  Bízzák  meg  Balajti  Józsefet,  hogy nézzen  ennek  utána. 
Határidő: július 30.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  6  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

206/2010.(VI.28.) sz. Önkorm. határozat
a zöldhulladék kezeléséről.
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Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Balajti  Józsefet  a 
Nagykunsági  Környezetvédelmi  Kft.  igazgatóját,  hogy  vizsgálja  meg  a  zöldhulladék 
kezelésére a pályázati lehetőségeket.

Felelős: Balajti József
Határidő: 2010. július 30.

Erről értesülnek:
1. Balajti József
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

Dr.  Hajdu Lajos  polgármester: Próbáljanak meg  helyet  keresni  az  inert  hulladék elhelyezésére, 
mivel a „méhecske” egy éven belül megszűnik. Érdemes lenne megvárni a szeméttelep rekultivációját, 
a  „méhecske”  lefedése  kapcsán.  Kustár  Péter  keressen megfelelő területet.  A konténer  elszállítási 
költségeinek utána kell nézni. Célszerű konténerbe gyűjteni a bontási hulladékot, mely áttekinthető, 
nem kell hozzá engedély. Amikor elkezdődik a szeméttelep rekultivációja, abban a pillanatban le kell 
zárni a „méhecske”-t. Így lenne a leggazdaságosabb a „méhecske” rekultivációja. Addig utána kell 
nézni  a  konténeres  építési-bontási  hulladék  gyűjtésére  alkalmas  területnek,  valamint  a  szállítás 
költségeinek.
A szeméttelep rekultivációja illeszkedjék a rendezési tervhez.
Megköszöni Balajti Józsefnek a tájékoztatását.

Megérkezett az ülésre Mátrai István képviselő.

5. Napirendi pont: Beszámoló a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda 2009/2010-es 
tanévről.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Az  írásos  beszámoló  kiküldésre  került.  (Az  előterjesztés  a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.) Megkérdezi Székely László igazgatót, és Kürti Judit óvodavezetőt, 
hogy kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni?

Székely László igazgató: Nem kíván. Várja a kérdéseket.

Kürti Judit óvodavezető: Nem kíván.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Átadja a szót a képviselőknek.

Perge  József  alpolgármester: A  túlmunkával  kapcsolatosan  a  beszámolóban  az  áll,  hogy  2010. 
február 1-jétől fenntartói döntés miatt takarékossági okokból megszűntek szakkörök.
Nem emlékszik, hogy a fenntartó hozott volna ilyen döntést. Ez fenntartói vagy igazgatói döntés volt?
Van-e  arra  magyarázata,  hogy  hogyan  értékeli  az  iskola  vezetése  azt,  hogy  a  kompetenciamérés 
eredményei a községi általános iskolák átlagát sem érik el?

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Válaszol  az  első  kérdésre.  A  költségvetésben  az  iskola 
koncepciójához képest visszaszorítás volt, ami a szakkörök megszüntetését eredményezte. Kb. 6 millió 
Ft-ot kellett lefaragni a költségvetésből.

Székely László igazgató: Az első kérdésre neki is az a válasza, hogy a szakkörök megszüntetésével 
tudtak költségeket csökkenteni. Nem volt külön határozat, de fenntartói kérés alapján történt.
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Az utóbbi 5 évben minden év májusában 4., 6. és 8. osztályokban kompetenciamérés történik. A 6. és 
8. osztályosok felmérését központilag javítják ki. 2008-ban volt az első olyan év, amikor nem érték el 
a kistelepülések országos átlagát. A visszaesés őt is meglepte. Pedagógusokban nem volt változás. Egy 
évfolyamon egy osztály van. Vannak olyan évfolyamok, amikor viszonylag jó képességűek kerülnek 
egy  osztályba,  máskor  meg  nem.  Ez  jól  látszik  a  továbbtanulásoknál  is.  Tavaly  6  gyerek  ment 
gimnáziumba, idén 1. Nem akarja a gyerek anyaggal ezt magyarázni, de biztos, hogy van ilyen is.
Az idén részt vett a nevelőtestület egy minőségmérési továbbképzésen. 
Elkészült  egy  terv,  amely  alapján  próbaméréseket  is  végeznek  a  gyerekeknél,  tehát  az  5.  és  7. 
osztályos gyerekek között is végeztek mérést, hogy felkészüljenek.
A 2009. évben 3 pontban tudtak javítani az eredményeken. 
Az okokra nem tud igazán választ adni. Tudható ez a hátrányos helyzetnek, annak is, hogy milyen 
környezetből kerülnek ki a tanulók.

Oláh Sándor  képviselő: A városokban 30 tanuló van,  nem 15.  Sokkal  kevesebb gyerek  jut  egy 
pedagógusra. 

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Nem tudja elfogadni  ezt  az eredményt.  Az országos átlagot kell 
kitűzni célul.

Czinege Béla képviselő: Mennyi a bejáró tanuló? 44 fő. Folyamatosan csökken a szorgalom, romlik a 
magaviselet. Ezek összefüggésben vannak egymással? Az első négy osztályban járnak kevesebben, 
vagy a felső négy osztályban?

Székely László igazgató: Fele-fele.

Czinege Béla képviselő: Az első osztályba menő gyerekek közül hány a bereki?

Kürti  Judit  óvodavezető: Tízen  ballagtak,  kilenc  fő  megy  a  bereki  iskolába,  és  ebből  egy  fő 
kunmadarasi.

Czinege Béla képviselő: A bejáró gyerekek másként vannak szocializálódva. A helyiek magatartását 
húzzák le, vagy azonos arányban rosszak?

Székely László igazgató: A folyosón 10 gyerekből 6 köszön, amiből 4 kunmadarasi.

Kürti Judit óvodavezető: Az alapvető értékek már az óvodában problémák.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A kunmadarasi iskolákban a kompetenciamérés milyen szintű?

Székely László igazgató: Nem tud erre választ adni. A református iskolában magasabb az érték. A 
karcagi Györfi és Kovács általános iskolában magasabb az érték.
Azért pályáztak, végezték el a továbbképzést, hogy javítsanak ezen az értéken.

Kürti Judit óvodavezető: Látható, hogy egy családon is belül más a gyerekek értéke.

Perge József alpolgármester: Az, hogy a kompetenciamérés így sikerült az akkor nem a madarasi 
gyerekek miatt van?

Székely László igazgató: Nem.

Perge József képviselő: A madarasi gyerekek kb. akkor kerültek ide, amikor a kompetenciamérés 
elkezdődött, és akkor nem volt ilyen rossz az eredmény.
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  matematikában  van  visszaesés.  Mi  a  magyarázata?  Van-e 
magyarázata,  vagy  csak  így  sikerült.  Történt-e  valamilyen  változás,  ami  az  eredményt 
megmagyarázza.

Székely László igazgató: Pedagógusváltás volt, de előtte sem volt ennél rosszabb az eredmény. Bízik 
benne, hogy a jövő évi eredmények jobbak lesznek, mert nagyon készültek rá. Úgy is lehet indulni, 
hogy egész évben a tesztre készítik a gyerekeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A 2008. évi kompetenciavizsgálat eredményét a képviselő-testület 
mikor látta?

Székely László igazgató: Tavaly tavasszal ugyanígy testület elé hozta.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A fenntartónak ezt az eredmény nehéz elfogadni. A községi átlagot 
el kellene érni. A községi iskolák sokkal rosszabb helyzetben vannak. Mit tud tenni az iskola, hogy a 
pedagógusi oldal az eredményekben a leghatékonyabb legyen?

Székely László igazgató: Nem elküldeni kell a pedagógust és helyette a legolcsóbbat alkalmazni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ha ilyen eredmények születnek tapasztalt  pedagógusokkal,  akkor 
érdemes lenne fiatal pedagógust alkalmazni.

Székely László igazgató: Úgy gondolja, hogy ez a kompetenciamérés nem a fokmérője mindennek.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Évekre visszamenőleg mutassa ki, hogy az elkerült gyerekek milyen 
végzettséget  értek  el  4  év  múlva.  Az  sokkal  jobb  fokmérője,  hogy  a  gyerekek  elvégezték-e  a 
középiskolát, és milyen eredménnyel.

Székely László igazgató: Az idei mérésben a 6. osztályosok valószínűleg jobb eredményt érnek el, a 
8. osztályosok viszont nem, mivel csak 1 tanuló megy középiskolába, és a gyerekek összetétele nem 
olyan.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az ez évi kompetenciamérés eredménye csak jövő tavasszal lesz 
elérhető?

Székely László igazgató: Igen.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Van-e valakinek határozati javaslata?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: A hivatal elfogadásra javasolja a beszámolót. Az eredményeken 
mindenképpen javítani kell.

Dr. Kenyeres Imre képviselő: Javasolja elfogadni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Nem tudja elfogadni, csak tudomásul venni.
Javasolja, hogy a képviselő-testület vegye tudomásul az iskola beszámolóját.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

207/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat 
a Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda beszámolójáról.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Veress Zoltán Általános Iskola 
és Óvoda 2009/2010. tanévéről szóló beszámolóját tudomásul veszi.

Erről értesülnek:
1. Székely László igazgató
2. Kürti Judit óvodavezető
3. Dr. Hajdu Lajos polgármester
4. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5. Polgármesteri Hivatal

Székely  László  igazgató: Kéri  a  testület  állásfoglalását.  A  Prémiumévek  Programban  az  egyik 
pedagógus szeretne részt venni. Aki részt vesz a programban, annak megszűnik a határozatlan idejű 
munkaviszonya, helyette a határozott idejű szerződés jön létre az iskola és a dolgozó között. Az állam 
a  jelenlegi  fizetésének  a  70%-át  folyósítja  havonta,  amiért  a  dolgozó heti  12  óra  munkavégzésre 
kötelezheti.

Perge József alpolgármester: Ez aktív óra, vagy tanóra?

Székely László igazgató: Nem lesz a dolgozó közalkalmazott. Úgy gondolta, hogy akkor 3 osztályban 
vigye a magyart a kolléganő, így kijön a 12 óra. Máshol viszont beleszámítják a felkészülési időt is. 
Felmerült kérdésként, hogy a fennmaradó egy osztályban a magyart túlóraként vigye.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Ennek jogszabályi akadálya van. Külön megbízást adni nem lehet. 
Próbált utána járni, de nem kapott rá választ, hogy ebbe a 12 órába beleszámít-e a felkészülési idő.

Székely  László  igazgató: A  törvény  szerint,  ha  a  programban  résztvevő  pedagógus  felbontja 
egyoldalúan  a  szerződést  és  elhelyezkedik  valahol,  akkor  a  hátralévő  időre  ki  kell  fizetni  neki  a 
felmentési időt és a végkielégítést, amire nem lehet támogatást igényelni az államtól. Milliókról lehet 
szó.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Ez így van. 

Perge  József  alpolgármester: Nem  lehet  szerződést  kötni  vele,  hogy  nem  fogja  a  szerződést 
felmondani?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nem lehet. 

Czinege  Béla  képviselő: Küldjék  el  máshogy  a  pedagógust,  és  igényeljék  le  az  államtól  a 
végkielégítést.

Székely László igazgató: Ez nem lenne jó megoldás, mert ebben az esetben megszűnne az álláshelye 
is, amire viszont szükség van. 

Perge József alpolgármester: Ha ki kell fizetni a végkielégítést, az iskola a költségvetése terhére 
vállalja.

Székely László igazgató: Milliókról van szó.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Nincs ennyi plusz az iskola költségvetésében

Székely László igazgató: A testület támogatja-e a pedagógusnak a Prémiumévek Programban való 
részvételét, ha 12 órát, három osztályban heti 4 óra magyar oktatást a pedagógus vállalja?
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Nem  látja  lehetőségét  annak,  hogy  ebbe  a  vitás  helyzetbe  az 
önkormányzat belemenjen. A jogi feltételeket nem látja tisztán. Az esetleges jogi következményeket a 
testület nem tudja vállalni, ezért nem javasolja támogatni.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy a  képviselő-testület  a  javaslatot  5 igen,  2 tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat 
nélkül elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

208/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat
a Prémiumévek Programban való részvételről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Veress Zoltán Általános Iskola 
és  Óvoda  egyik  pedagógusának  a  Prémiumévek  Programban  való  részvételét  nem 
támogatja, mivel az esetleges jogi következményeket a testület nem tudja vállalni.

Erről értesülnek:
1. Székely László igazgató
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

6. Napirendi pont: Beszámoló az UniCredit Bank ajánlatáról.

Gál József ügyvezető igazgató: Az UniCredit Banknak ez az ajánlata nem minősül ajánlatnak. Nem 
végleges. Az ajánlat érvényességi ideje egyébként 30 nap lenne.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Egyenlőre várni kell az ajánlatra.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Mikorra várható az ajánlat? Benne van a levében, hogy eredmény 
kimutatást kérnek, valamint főkönyvi kivonatot.

Gál József ügyvezető igazgató: Ezt már megkapták.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Ha  10  napon belül  nem érkezik  meg  a  végleges  ajánlat,  akkor 
mindenképpen meg kell keresni a bankot, hogy adjon végleges ajánlatot.

7. Napirendi pont: Beszámoló a Berek-Víz Kft. pénzügyi helyzetéről.

Gál  József  ügyvezető  igazgató: Várakozással  néznek  a  hétvége  elé.  Az  elmúlt  két  hét 
vendégforgalma nagyon rossz volt.  A jövő héten esedékes a fizetés,  amit  a hétvégi  bevételből,  és 
meglévő  pénzükből  kívánják  teljesíteni,  az  önkormányzat  segítsége  nélkül.  Kb.  1,8  millió  Ft 
számlatartozásuk van, ami még ebben a hónapban esedékes. 
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A kemping maradéktalanul teljesíti a múlt évi bevételeket. A fürdőbevételnél ez sajnos nem mondható 
el. Kb. 20% elmaradás van a múlt évhez képest. A múlt év június végi eredményük 14.126.000 Ft, 
most pedig 10.960.000 Ft.

Oláh Sándor képviselő: A víz és csatornaműnél 3,5 millió Ft elmaradás van. Mi az oka?

Gál József  ügyvezető igazgató: Az első félévi  számlázás  most  zajlik,  valószínűleg az  elmaradás 
júliusban realizálódni fog.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ésszerűbb számlázási rendszert kell használni.

Gál József ügyvezető igazgató: Ennek a félévnek mindenképpen le kell menni, aztán lehet esetleg 
változtatni. 

Oláh Sándor képviselő: A tavalyi tényszámok is 3 millió Ft-tal több bevételt mutatnak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Azóta vízdíjemelés is volt.

Gál József ügyvezető igazgató: Több millió Ft kintlévőségük is van, amit nem biztos, hogy be tudnak 
hajtani. A testületnek kellene hoznia ezzel kapcsolatosan egy határozatot.

Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: A  testület  hozhat  egy  határozatot,  hogy  a  Berek-Víz  Kft.  a 
kintlévőségeit hajtsa be.

Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyző: Jogszabályi  előírás  az  egészséges  ivóvíz  biztosítása,  de 
korlátozható. 

Czinege  Béla  képviselő: A  „vizesek”  szerint  testületi  határozat  kellene  arról,  hogy  szűkítőt 
szereltessenek fel a tartozással rendelkező fogyasztóknak.

Földesiné Asztalos Éva: Ez a kiszámlázott díjakat mutatja.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Jól érti, hogy ez ugyanolyan tétel, mint az önkormányzat bérleti 
díja?

Földesiné Asztalos Éva: Igen.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Ez nem a tényleges állapotot tükrözi.

Perge  József  képviselő: Kiszámlázásra  kerültek  az  üdülésnél  az  üdülési  csekkek  is,  ami  még 
valószínűleg nem folyt be. A vízdíjnál ugyanez a helyzet. Az önkormányzati bérleti díjat csak akkor 
lehetne bele venni, ha már ki lenne számlázva.

Földesiné Asztalos Éva: Nem, mert élő szerződés van, amiben benne van a fizetési ütemezés.
A beszámoló szöveges részében a sarkalatos pontokat ki lehet emelni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A kemping forgalma a 2009. évet viszi, és júniusban a kempingnek 
több volt a bevétele, mint a fürdőnek. 
Az  új  házak  foglalása  július-augusztusra  megkezdődött.  A  víz-  és  csatornadíj  kintlévőséget 
mindenképpen be kellene hajtani. 2,5-3 millió Ft kintlévőséget évek óta görgetnek.

Buczkó Zoltánné képviselő: A kintlévőség a lakosságtól vagy üdülőtulajdonosoktól van?

Földesiné Asztalos Éva: Inkább lakossági, és nagyon sok 180 napnál túli.
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Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Fel kell szólítani a tartozókat, és ha nem fizetnek, akkor bírósági 
végrehajtóhoz kell fordulni. Általában el szokta érni, hogy részletfizetési kérelemmel fordulnak hozzá, 
és részletekben fizetik meg a tartozást.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Meg kell próbálni az embereket felszólítani.

Gál József ügyvezető igazgató: Az a baj, hogy az adósok nem csak ide tartoznak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Egy utolsó figyelmeztetést mindenképpen el kell indítani, és ha nem 
reagál, akkor bírósági végrehajtásra kerül.
A víz- és csatornaműnél van nagyobb elmaradás, illetve a gyógyászatnál.
A bérleti díjnál miért van elmaradás?

Földesiné Asztalos Éva: 2008-ban a következő évi bérleti díjat befizették. 6.544.000 Ft a tényleges. 
Arra nem tud válaszolni, hogy jelenleg a tény, miért marad el a tervtől.

Gál József ügyvezető igazgató: Egy bérlő részletfizetést kért. Érdekes a bér még.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Ez a RÁT-osok alkalmazásából és Oros István béréből adódik.
Javasolja  a  pénzügyi  helyzetet  tudomásul  venni,  azzal,  hogy  tegyenek  hathatós  lépést  a  vízdíj 
kintlévőségek csökkentésére.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

209/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat
a Berek-Víz Kft. pénzügyi beszámolójáról.
 

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Berek-Víz Kft. 2010. 1-5 havi 
pénzügyi beszámolóját tudomásul veszi. 

A képviselő-testület felhívja a Berek-Víz Kft. figyelmét, hogy tegyenek hathatós lépést a 
vízdíj kintlévőségek csökkentésére.
 
Erről értesülnek:
1. Berek-Víz Kft.
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző

8.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  „Alföld  szíve”  Térségi  Turisztikai  Egyesülethez 
történő csatlakozásra.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) A kistérség nem csatlakozott ehhez, az önkormányzatokra bízta a döntést.

Perge  József  alpolgármester: Átnézte  a  megyei  közgyűlés  előterjesztését,  amiben  Berekfürdő  és 
Karcag  kérdéses  település.  Szakmailag  indokoltabbnak  tartják  ehhez  az  egyesülethez  csatlakozni. 
Turisztikai  régió  szempontjából  a  Tisza-tó  térségébe  van  Karcag  és  Berekfürdő  besorolva,  ők 
megalkották  a  TDM-et,  aminek  tagja  lett  Berekfürdő.  A  vendégéjszaka  után  az  „Alföld  Szíve” 
Térségben Tiszaszőlős és Berekfürdő lenne a legnagyobb fizető a vendégéjszakák száma alapján.
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Dr.  Hajdu  Lajos  polgármester: Nem javasolja  a  csatlakozást.  Egy átszervezéssel  Berekfürdő  is 
önállóan  alakíthat  TDM-et  a  vendégéjszakák  száma  alapján.  Kistérségi  szinten  ezt  nem  tudták 
megvalósítani, mert egyik önkormányzat sem vállalta fel, hogy évente több milliót fordítson erre.
Ki az, aki egyetért azzal, ne lépjenek be az Egyesületbe?
Megállapítja,  hogy 6 igen,  1 tartózkodó szavazattal,  ellenszavazat  nélkül,  a képviselő-testület nem 
kíván belépni az „Alföld Szíve” Egyesületbe.

210/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat
az „Alföld Szíve” Térségi Turisztikai Egyesületben való részvételről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  „Alföld  Szíve”  Térségi 
Turisztikai Egyesületben nem kíván részt venni.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat
4) Polgármesteri Hivatal

9. Napirendi pont: Előterjesztés az Innoterm Nonprofit Kft. kérelmére.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.)

Potornainé Szűcs Katalin jegyző: Az önkormányzatnak 100.000 Ft a törzstőkéje, 2004-ben lépett be 
a Kft-be. Röviden ismerteti az előterjesztést.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Valószínűleg nem fogja megvenni senki sem az üzletrészt. Javasolja, 
hogy a rendkívüli közgyűlés eredményének ismerete után térjenek vissza erre a témára.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta.

10.  Napirendi  pont:  Előterjesztés  szociális,  és  önkormányzati  bérlakás  pályázati 
kiírására.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az előterjesztés kiküldésre került.  (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.) Várja a kérdéseket, észrevételeket.
Kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  ezért  egyenként  szavazásra  bocsátja  a  határozati  javaslatok 
elfogadását.
Szavazásra bocsátja a Tatárülés u. 25. sz. alatti szociális bérlakás pályázati felhívására tett javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta: 

211/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat
a Tatárülés u. 25. sz. alatti szociális bérlakás pályázati felhívásáról.
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Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő Tatárülés u. 
25. sz. alatti ingatlant a többször módosított 16/2006.(VIII.09.) Önkorm. rendelet alapján 
az alábbi tartalommal hirdeti meg (Lakbére: 17.760 Ft/hó, helyiségei: konyha: 9,6 m2, 
szoba: 13,4 m2, előszoba: 7 m2, szoba: 12,6 m2, fürdőszoba: 9 m2, kamra: 2,5 m2, WC: 2 
m2,  közlekedő:  2,9  m2,  szélfogó:  3,6  m2,  összesen:  62,6  m2)  alatti  önkormányzati 
tulajdonú szociális lakását.

A pályázatnak tartalmaznia kell:
1. a megpályázott bérlemény címét,
2. a  pályázó  és  vele  együtt  költözni  kívánó  családtagok  nevét,  születési  idejét, 

foglalkozását, jövedelmét, életkörülményeinek bemutatását,
3. nyilatkozatot, hogy a pályázati kiírásban szereplő feltételeket elfogadják,
4. nyilatkozatot  arra  vonatkozóan,  hogy  lakásszerzéshez  pénzbeli  vagy 

természetbeni támogatást az önkormányzattól kapott-e,
5. a pályázó és vele együtt költözni kívánó családtagok munkahelyére és vagyonára 

vonatkozó nyilatkozatot,
6. a pályázó és vele együtt költözni kívánó családtagoknak a pályázat benyújtását 

megelőző 3 hónapra vonatkozó nettó jövedelméről szóló igazolást,
7. a pályázó levelezési címét,
8. nyilatkozatot,  mely  szerint  a  bérlő  megbízza  a  bérbeadót  a  lakbér  havonta 

felmerülő költségének inkasszálására.

A szociális lakásokat csak szociálisan rászoruló személy, vagy család részére lehet bérbe 
adni.

Szociális körülményei alapján az a személy, család tekinthető rászorulónak, akinek az 
egy  főre  jutó  havi  jövedelme  az  öregségi  nyugdíj  legkisebb  összegének  80%-át  nem 
haladja meg, és vagyona nincs.

A  pályázatokat  postai  úton,  vagy  személyesen  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat 
Képviselő-testületének  címezve  (5309  Berekfürdő,  Berek  tér  15.)  2010.  július  hó  31. 
napjáig kell benyújtani.
Az elbírálás a benyújtást követő képviselő-testületi ülésen történik.

Erről értesülnek:
1. Lakosság, hirdetmény útján
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Szavazásra bocsátja a Veres Péter u. 30. sz. alatti önkormányzati 
bérlakás pályázati felhívására tett javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül, 
egyhangúlag elfogadta, erről a következő határozatot hozta: 

212/2010.(VI.28.) Önkorm. határozat
a Veres Péter u. 30. sz. alatti önkormányzati bérlakás pályázati felhívásáról.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a tulajdonában lévő Veres Péter 
u.  30.  sz.  alatti  ingatlant  a  többször  módosított  16/2006.(VIII.09.)  Önkorm.  rendelet 
alapján az alábbi tartalommal hirdeti meg (Lakbére: 30.705 Ft/hó, helyiségei: konyha: 
7,66 m2, szoba: 20,06 m2, étkező/előtér: 10,95 m2, előtér: 1,8 m2, lépcső: 4,2 m2, tetőtéri 
szoba 1: 7,58 m2, tetőtéri szoba 2: 9,25 m2, előtér/dolgozó: 10,7 m2, tetőtéri szoba 3: 
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16,35 m2, fürdőszoba: 3,1 m2, kamra: 2 m2, WC: 1,28 m2, összesen: 98,83 m2) alatti 
önkormányzati tulajdonú bérlakását.

A pályázatnak tartalmaznia kell:
1. a megpályázott bérlemény címét,
2. a  pályázó  és  vele  együtt  költözni  kívánó  családtagok  nevét,  születési  idejét, 

foglalkozását, jövedelmét, életkörülményeinek bemutatását,
3. nyilatkozatot, hogy a pályázati kiírásban szereplő feltételeket elfogadják,
4. nyilatkozatot  arra  vonatkozóan,  hogy  lakásszerzéshez  pénzbeli  vagy 

természetbeni támogatást az önkormányzattól kapott-e,
5. a pályázó és vele együtt költözni kívánó családtagok munkahelyére és vagyonára 

vonatkozó nyilatkozatot,
6. a pályázó és vele együtt költözni kívánó családtagoknak a pályázat benyújtását 

megelőző 3 hónapra vonatkozó nettó jövedelméről szóló igazolást,
7. a pályázó levelezési címét,
8. nyilatkozatot,  mely  szerint  a  bérlő  megbízza  a  bérbeadót  a  lakbér  havonta 

felmerülő költségének inkasszálására,
9. a  pályázó  által  vállalt  legmagasabb  bérleti  díj  Ft/m2/hó  összegéről  szóló 

nyilatkozatot,
10. a  vállalt  bérleti  díj  2  havi  összegének  előre  történő  megfizetéséről  szóló 

nyilatkozatot.

A  pályázatokat  postai  úton,  vagy  személyesen  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat 
Képviselő-testületének  címezve  (5309  Berekfürdő,  Berek  tér  15.)  2010.  július  hó  31. 
napjáig kell benyújtani.
Az elbírálás a benyújtást követő képviselő-testületi ülésen történik.

Erről értesülnek:
1. Lakosság, hirdetmény útján
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4. Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12. § (4) 
bekezdése alapján zárt ülést rendel el. (A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.)

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/ /:  Potornainé Szűcs Katalin :/
    polgármester jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítők:

/: Dr. Kenyeres Imre :/               /: Oláh Sándor :/
    képviselő                            képviselő
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